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             September 2024  
 

Referat fra årsmøte - 14. september 2024 

 
Årsmøte ble også i år holdt på hytta til Marta og Tor-Ingar Nordby. Til 

årsmøtet møtte 12 medlemmer. 

 
Innkalling 

Innkallingen ble godkjent. 
 

1. Regnskap og økonomi 
Bjørn delte ut og kommenterte regnskapet for 2023 på årsmøtet.  

Inntekter og utgifter har vært som vanlig, og regnskapet viser et greit 
overskudd.  

På grunn av at DnB ikke gir renter på hyttelagets innskudd, vedtok 
årsmøtet å skifte fra DnB til en sparebank, og kasserer får fullmakt til å 

utføre denne flyttingen. 
Årsmøtet vedtok regnskapet for 2023. 

 
2.     Historien og arkivalia 

Styret oppfordrer medlemmene til å legge ut bilder på hjemmesiden, 

fortrinnsvis anonyme – og gjerne eldre fotografier, for eksempel fra de 
legendariske påskeskirennene. 

 
3.      Kommunikasjon med medlemmene 

Årsmøtet slutter seg til at hyttelagets egen hjemmeside sies opp. 
 

I tillegg til opprettelse av Facebook-gruppe 
https://www.facebook.com/groups/259519542333020 

har Hellsenningen Hyttelag opprettet egen side på www.hedalen.no 
Innkallinger til årsmøte, referater og annen viktig informasjon blir lagt ut 

her. 
 

SAKER STYRET HAR ARBEIDET MED 
 

4. Sør-Aurdal hytteforum – SAH 

Per-Otto orienterte om forumet som tar opp med kommunen saker som 
har hyttefolkets felles interesse. Per-Otto sitter i styret. 

 
Forumet har hatt ett møte med kommunen, to styremøter og årsmøte 

siden forrige årsmøte. 
 

  

https://www.facebook.com/groups/259519542333020
http://www.hedalen.no/
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Følgende saker er tatt opp i forumet: 

 
▪ Veier i vårt område har dårlig standard. Fylkesveisjefen i Innlandet kan 

kontaktes vedrørende vedlikehold og oppgradering av veier. 
 

▪ Kommunen har vedtatt at hytter ikke skal bygges over 1000 moh 
 

▪ Kildesortering og etablering av nye avfallsstasjoner er vedtatt av 
kommunen. 

 

▪ Kommunen har økt økonomisk støtte til løypelag – kommunens 
konklusjon er at nordområdene må samle seg før det er aktuelt å 

overføre arbeid med fordeling av støtte til Sør Aurdal Hytteforum. 
 

5. Mobil- og internett – oppgradering og utbygging 
Samlet felles henvendelse fra hyttelagene avventes fordi Telenor har økt 

kapasitet til mast ved Søbekkseter. Vi har nå 5G og bedre mobilt internett 
både fra Telenor og Telia. Det blir gjort en søking etter mulig feil på 

mobiltelefonsignaler senere i høst. 
 

 
ORIENTERINGER 

 
Per Otto / Bjørn / Tor-Ingar gav muntlige orienteringer om aktuelle saker:  

 

6. Båter og tilgang til og rundt vannet 
Tor- Inger snakket med aktuelle grunneiere som arbeider med løype / sti 

rundt vannet. 
 

Det ligger fortsatt mange båter som ikke er i bruk rundt Hellsenningen, 
og det vært burde vært gjort en opprydning. Det arbeides med båtanlegg 

som gir tilgang til vannet. 
 

Utrangerte båter skal leveres til gjenvinningsstasjon / depot. 
 

Årsmøtet oppfordrer båteiere til ikke å beslaglegge friområder. 
 

Båteiere oppfordres til å merke båt med navn / hyttenummer / 
kontaktinfo. 

 

7. Tomtefeste 
Bygslingsavgift øker med 37 % for avtaler som fornyes. 

 
Dersom man ønsker forlengelse av avtalen, kan hytte-eiere med 

festetomt kontakte tomteeier gjennom regnskapskontor  
 

For festetomteavtale med 99 års varighet betales eiendomsskatt av 
fester. 
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8. Løypelaget 
Medlemmer av hyttelaget oppfordres til å betale årlig bidrag til 

løypelaget, - som baserer seg på frivillig kjøring. 
 

9. Brann – feiing 
Alle hytte-eiere betaler feieavgift. Sporadisk feiing utføres av kommunen. 

Hytte-eiere oppfordres til å feie piper selv.  
Husk at stålpiper ikke må feies med metallbørste. 

 

10. Renovasjon – kildesortering 
Ny avfallsstasjon med kildesortering er vedtatt av kommunen. Denne 

lokaliseres nedenfor bommen på samme sted som nåværende plassering 
av avfallskontainere. 

 
11. Lysforurensing 

Alle oppfordres til å begrense bruken av utelys. 
 

12. Søppel i fjellet 
Det er observert mindre søppel i fjellet enn tidligere, - og det antas at 

både turgåere og utbygger har skjerpet seg. 
 

13. Inngjerding av tomter 
Praksis er at eiendom kan gjerdes inn så lenge det er ok for grunneier og 

de som har beiterett. Naboer må varsles. I regulerte hytteområder 

gjelder egne bestemmelser. 
 

14. Reguleringsplan og utbygging av nytt hytteområde 
Det er spennende hva som skjer med Hedda-hytter etter at Ål-hytta har 

kjøpt bedriften. 
Skurveknatten bygges ut før bygging av ytterligere nye hytter 

igangsettes. 
 

15. Vannkvalitet 
For å være sikker på at vannkvaliteten er god oppfordres det til 

prøvetaking. 
 

16. Gode turer og turmål 
▪ Tur opp Hellsenningsberget til Gapahuken. Ta til høyre ved pil og sti 

ved Hellsenningsveien 114-116. Stien starter bratt og går til høyre 

mot gapahuken 
▪ Veien og sti opp til Hellseren, til venstre over broen. Blåmerket sti til 

venstre for Hedda hytte, som går delvis i skiløype til Rennsjøen. På 
siste myr før Rennsjøen møter man sti mellom Moltefjellet og 

Surtind. Da kan man velge lang tur eller sti ned til Hellsenningen  
 

17. Hva skjer i bygda? 
▪ Kommunen har satt i gang tilsyn av eldre avløpsanlegg. 
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▪ Hedalen Kulturfestival arrangeres hver første helg i august, med 
variert program og aktiviteter. 

 
▪ Oppgradering av Hedalen barne- og ungdomsskole pågår.  

 
▪ Veilaget har skiftet brøyter for neste vinter, og Nils Ivar Grøv har 

overtatt ansvaret for hovedveien. 
Åslibråten har fortsatt flere private avtaler om brøyting. 

 

18. Verving av nye medlemmer 
Hyttelaget har stabilt medlemstall - rundt 30 - til tross for 

generasjonsskifte og salg. 
 

Alle medlemmer oppfordres til å informere om – og til - hyttelaget ved 
generasjonsskifte og salg. 

 
STYRET OG VALG 

 
19. Valg 

Per-Otto Nedrelid og Tor Ingar Nordby er ikke på valg.  

Bjørn Henriksen stiller til gjenvalg. 

Grete Jarmund tar ikke gjenvalg. 

 

Styret har kontaktet Stein Ove Jordal, som har sagt seg villig til å sitte i 

styret. 
 

Endringer i styret ble vedtatt med akklamasjon. 
 

Styret består av følgende: 

▪ Per-Otto Nedrelid, leder  
▪ Bjørn Henriksen, kasserer, web-ansvarlig 

▪ Tor Ingar Nordby, grillfestansvarlig 
▪ Elin Hovland Koppang 

▪ Stein Ove Jordal 
 

Styret konstituerer seg selv. 
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20. Eventuelt 

▪ Web-kamera ved Søbekkseter fungerer ikke. 
Årsmøtet gir fullmakt til styreleder om å undersøke mulighet for å 

anskaffe nytt web-kamera.  
 

▪ Glad-melding fra Sør-Aurdal Energi – ny tariffberegning betyr lavere 
regning for abonnenter. 

 
▪ Flere nye sti- og løypeskilt er kommet opp i løpet av året. 

 

 
TAKK! 

Etter møtet ble det servert velsmakende grlllmat med lekkert tilbehør – 
Marta og Tor Ingar fortjener en stor takk! 

 
 

 
 

For Hellsenningen Hyttelag 
 

(sign) 
  Per-Otto Nedrelid 

  styreleder 


